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PROTOKOLL 
 

fört vid möte med Tekniska kommittén (TK) i Svenska Karateförbundet. 
 

Tid: Söndagen den 19:e juni. 
Plats: Prag. 

Närvarande: Andreas Fritsch, Fredrik Ålander, Hannah Stensson och Emma Helgesson (ordf.). 
 
 
 
 
 
§1 
Emma Helgesson öppnade mötet. 
 
§2 
Emma Helgesson föredrog föregående mötesprotokoll från den 3:e maj 2022 varvid följande 
punkter noterades: 
 

• Förbundsstyrelsen har godkänt TK:s förslag om para-klasser på DM. 
• Arrangörskonferensen blir av den 15:e oktober. 
• TK har ännu inte fått nya direktiv från förbundsstyrelsen och avvaktar dessa. 

 
 
§3  
TK och nybildade Organisationskommittén (OK) har haft ett första möte och vi ser fram 
emot ett givande samarbete. Bland annat diskuterades årets SM och hur vi bäst samverkar 
kring detta. 
 
§4 
TK beslutade att det obligatoriska coach-mötet innan SM blir digitalt i år och kommer att 
hållas söndagen den 4:e september samt onsdagen den 7:e september. 
 
§5 
TK har gjort en studieresa till J-EM i Prag för att studera den praktiska aspekten av större 
evenemang. Samtidigt avtackades Andreas Fritsch som nu tar plats i OK.  
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§6 
Fredrik Ålander utnämns till ny vice ordförande i TK. 
 
§8 
TK beslöt att nästa möte ska hållas i augusti. 
 
§9  
Emma Helgesson förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
 
Hannah Stensson  Andreas Fritsch   


